
 

Het eerste volledige jaar als volksvertegenwoordiger zit er voor ons als GroenLinks 

Nieuw-West fractie op. Door het werk als stadsdeelcommissielid kom je op 

inspirerende plekken en mag je kennis maken met vele betrokken inwoners, 

vrijwilligers en ondernemers. De GroenLinks Nieuw-West fractie, bestaande uit 

Esther Tienstra, Pieter Nijhof, Dick Spruitenburg en Sarah Biddle, heeft zich met 

een groot aantal verschillende onderwerpen beziggehouden. In dit artikel 

focussen we op een aantal daarvan om het werk als stadsdeelcommissielid goed 

over het voetlicht te kunnen brengen.  

Het politieke jaar 2018-2019 was voor Nieuw-West een roerige periode. Met 

plofkraken, handgranaten en het faillissement van het Slotervaartziekenhuis 

hebben we onze portie narigheid wel gehad. Maar er waren gelukkig ook veel 

mooie ontwikkelingen, zoals de ontwikkeling van Centrum Nieuw-West met een 

XL OBA, de verbouwplannen voor het nieuwe Meervaart, de aanpak schuld en 

armoede door onze stadsdeelvoorzitter Emre Ünver, de komst van opvang voor 

ongedocumenteerden bij Lola Luid dat door de buurt heel goed is opgepakt, de 

komst van de extra metrolijn 51, plannen betreft betere ontsluiting de Bretten en 

Spieringhorn en extra investeringen betreft parken en de pilot buurtbudgetten 

voor Slotermeer Noord-Oost. 

Cijfers politieke jaar 2018-2019 

12 Huis-aan-huis acties 

10 Flyeren op stations  

2 Huiskamerbijeenkomsten 

2 Politieke café's (over Verkameren en Witte vs Zwarte scholen) 

7 Ongevraagde adviezen (waarvan er 6 zijn aangenomen) 

18 Gevraagde adviezen (waarvan er 17 zijn aangenomen) 

18 Schriftelijke en mondelinge vragen 

 

Voor ons is een inclusief stadsdeel waarin zoveel mogelijk mensen kunnen participeren 

heel belangrijk. Tijdens de 4 mei herdenking is het bloemstuk van de lokale LHBTIQ+ 

organisatie Pink Nieuw-West vernield en verdwenen. Daarom heeft ons fractielid Pieter 



Nijhof hier vragen over gesteld en naar aanleiding daarvan is er op 17 mei op IDAHOT 

(internationale dag tegen homo- en transfobie) wederom met een mooie groep de 

regenboogvlag gehesen op het tuinstadhuis. 

Een stadsdeel waar iedereen zich veilig voelt, is waar we naar streven. We waren dan ook 

enorm geschrokken betreft de cijfers over straatintimidatie van vrouwen rondom de 

Sloterplas. Ook hierover hebben we vragen gesteld om te kijken wat het stadsdeel en de 

commissie hieraan kunnen doen. In de aanpak is het stadsdeel voortvarend te werk 

gegaan en door inzet van lokagenten zijn er inmiddels mensen opgepakt. 

Esther Tienstra heeft samengewerkt met onze collega-fractie uit West om de verhoging 

van de leges, kosten voor het organiseren van evenementen, voor kleinschalige 

evenementen terug te draaien. De gemeenteraad heeft dit initiatief opgepakt en nu is het 

zo dat de kleinschalige, niet-commerciële evenementen geen legeskosten meer hebben. 

Deze kosten worden gedragen door de grootschalige commerciële festivals, een mooi 

voorbeeld van de sterkste schouders dragen de zwaarste lasten. Heel goed om zo te 

kunnen samenwerken met een andere stadsdeelcommissie-fractie en dit vervolgens in 

de gemeenteraad bekrachtigd te zien. 

Verder heeft GroenLinks Nieuw-West een interessante avond over witte en zwarte 

scholen georganiseerd in samenwerking met de stedelijke fractie bij de Huibersschool. 

Mooi om ervaringen vanuit de praktijk van ouders, leraren en bestuurders te horen. Wat 

werkt wel en wat niet, en moet je streven naar gemengd of dat los laten. 

Gemeenteraadslid Simion Blom was hierbij ook aanwezig en heeft deze input 

meegenomen richting Stopera. 

Op 12 september organiseren we een meeting om te bespreken waar we het 

komende politieke jaar op gaan focussen, je bent welkom vanaf 18 uur bij Huis 

van de Wijk Pluspunt 

De fractie GroenLinks Nieuw-West wil onze steunfractie en onze lokale afdeling 

bedanken voor hun inzet. Wij bedanken ook de andere fracties in de 

stadsdeelcommissie en het stadsdeelbestuur voor de vruchtbare samenwerking 

en kijken uit naar het komende politiek jaar. 

 


